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Møte i Kommunikasjonsforum 03.03. 2025 

 

Tilstede: 

Kolumbus:    Jon Dagsland og Morten Nesvik   
Ruter:     Elisabeth Skarsbø Moen, Gro Feldberg Janborg,   

Kristoffer Schjødt Westad og Eilif Swensen 
AtB:     Grethe Opsal 
Skyss:     Øyvind Strømmen 
Brakar:     Lena Skaar Heckendorn 
Entur:     Ragnhild Skaara Imseth og Svein Olav Midtstigen 
Jernbanedirektoratet:   Ruth Høyland Jønsrud 
Kollektivtrafikkforeningen:  Olov Grøtting 
 
 

01/25  Arbeidsplan for Kommunikasjonsforum 2025 

Prioriterte tema for 2025: 

• «Fremtidens regulering av offentlig transport».  
Mål: Øke kunnskap og forståelse for begrensningene som ligger i dagens organisering 
av kollektivtrafikk, og bidra til debatt og kunnskapsutvikling om mulige endringer og 
gevinster av dette. 
 

• Den økonomiske situasjonen i bransjen. 
Mål: Utvikle felles kunnskap og budskap om den økonomiske situasjonen i bransjen, 
og mulighetene for å oppnå nasjonale mål gjennom økt offentlig finansiering.  
 

• Kommende strategiprosess 
Kommunikasjonsforum ønsker å bidra i Kollektivtrafikkforeningens kommende 
strategiprosess. 

 

02/25   Status planlegging av dag- og kveldsarrangement Arendalsuka v/ arbeidsgruppa 

Planleggingsgruppa for Arendalsuka har diskutert følgende:  
 
Dagarrangement: Gjerne på Bærekraftsscenen  
 
Foreløpig tittel:  Kollektivtrafikk i fri flyt. Trenger vi en ny mobilitetslov? 
 

- Beskrive virkeligheten vi skal skape. Hva er det som ikke fungerer i dag? 
- Kollektivselskapene har løsningen på problemet «byer med kork og kaos», men vi får 

ikke lov til å gjøre det. 
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- Fremtidens regulering av offentlig transport som tema skal diskuteres på konferansen 
Mobilitet 2025 og det er et tema som tas videre utover i året. 

- Hvor står vi nå etter rapport «Digital tjenesteutvikling» 
- Debattleder, panel og spisset tema. 
- Det jobbes videre i gruppen med dette temaet for et dagarrangement.  

 
Kveldsarrangement:  

- Ingen tittel foreløpig. 
- Toppledere som diskuterer den finansielle situasjonen, – samtaleform, løs og ledig 

tone, egnet for kveldsarrangementet 
- Økonomi og klima er viktige tema - fylker nedskalerer rutetilbudet pga 

kostnadsøkning og jernbane sliter med regularitet. 
 
 

 

03/25   Møteplan 2025 

28.05   11:30-13:00 Digitalt møte 
16.09-17.09   Lunsj til lunsj-møte Trondheim 
10.11   11:30-13:00 Digitalt møte 
 

 

04/25   Eventuelt 

  Det kom ikke opp noen saker til eventuelt. 

 

 

 

 


